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Gemeente Zevenaar 
Kerkstraat 27 
6901AA Zevenaar 

Zevenaar 16-03-2020 

Onderwerp: Z/19/347628 

Geachte , 

Naar aanleiding van de informatieavond 10 maart jl. willen wij als buurt graag reageren op de plannen 
van de gemeente Zevenaar om grootschalige energieparken te realiseren in de door uw aangegeven 
gebieden rondom de A12.  
Er is namelijk veel commotie ontstaan in de buurt door deze plannen. Wij zijn als buurt niet op de 
hoogte gesteld door de gemeente Zevenaar. En hoorden op hele korte termijn van deze plannen. 
Het lijkt ons als buurt normaal dat we persoonlijk of per huishouden op de hoogte gehouden worden 
van wat de gemeente Zevenaar van plan is in onze ‘’achtertuinen’’. Dit kan heel simpel door middel 
van een brief. En niet via de Zevenaar Post. Bijna de helft van de huishoudens heeft deze niet 
ontvangen de laatste tijd. 

Als buurt zijn we bijeengekomen en hebben we diverse punten genoteerd waarom deze plannen niet 
hier gerealiseerd kunnen en mogen worden: 

*- Het Broek is een open komgebied. Dit willen we zo houden, omdat dit al zeldzaam begint te worden 
in Nederland. Hier hebben jullie zelf ook mee geadverteerd altijd. Hier zijn we trots op als buurt. Zie 
https://www.zevenaar.nl/file/9890/download pagina 33. 

*- Uitzicht/landschapsverstoring; 

*- Waardevermindering gronden/woningen; 

*- Slagschaduw van windmolens in woningen en tuinen, bij manege De Boleemhoeve in de 
 paardrijbak, hierdoor zijn geen dressuurwedstrijden meer mogelijk; 

*- Gezondheidsklachten door nog meer lawaai. De A12 is al luid aanwezig, hier zijn ook geen 
 maatregelen voor.(de A12 wordt dan ook nog verbreed zonder inspraak van omwonenden) Als we 
 straks windmolens hebben staan komt het geluid van alle kanten.  
 Hierdoor is er helemaal geen rust meer; 

*- Weidevogels die niet meer rustig kunnen broeden. Er zijn minder insecten als voeding, omdat onder 
 de zonnepanelen niks meer groeit. Lichtweerkaatsing op de zonnepanelen zorgt ervoor dat vogels 
 wegblijven; 

*- De hoogspanningsmasten staan in de weg voor bijvoorbeeld windmolens en veroorzaken ook al 
 overlast door geluid; 



*- De gasleidingen die in Het broek liggen vormen een probleem; 

*- De aansluiting op de A15 geeft al meer lawaai en drukte waarschijnlijk. 
 Als buurt Het Broek vinden wij het vreemd dat jullie dit dan als meest ideale voorkeursgebied 
 aanwijzen. 

Waarom niet als alternatief: 

*- Zonneparken bouwen op eigen grond bij Industriepark 7poort; 

*- Zonneparken boven op bedrijfshallen op 7poort; 

*- Windenergie op eigen grond opwekken bij 7poort,. Het voordeel hiervan is dat alle subsidiegelden 
direct in de gemeente pot stromen, en eventueel besteed kunnen worden aan scholing / zorg / 
ouderen/ natuurbehoud etc. En niet heel veel geld per jaar naar die ene boer of landeigenaar die 
bijvoorbeeld een molen krijgt. 

Het kan niet zo zijn dat 1 huishouden gecompenseerd wordt, en de rest van de omwonenden niet. 

Wij hopen dat u als gemeente Zevenaar onze bezwaren en suggesties/alternatieven heel serieus neemt, 
en dat de Gemeente Zevenaar ons in de toekomst meer gaat betrekken bij plannen en ons veel beter 
informeert. En niet ervan uit gaat dat de inwoners van Zevenaar allemaal maar de Zevenaar post in de 
bus krijgt. Dit is in de praktijk gewoon niet het geval. 

Wij hopen u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben en wachten uw reactie af. 

Wij als ‘t Broek zijn per e-mail te bereiken zevenaarbroek@gmail.com 

In de bijlage toegevoegd van alle huishoudens tot nu toe die getekend hebben tegen de plannen van de 
Gemeente Zevenaar. 

Onderstaande personen verklaren allemaal dat ze toestemming geven om hun persoonsgegevens te 
verwerken voor deze plannen.  

Ten slotte verzoeken wij de Gemeente Zevenaar om geen beslissingen uit te voeren zonder dat wij 
hierover geïnformeerd zijn. 

Hoogachtend, 
Namens buurt ‘Broek, 

NAW-gegevens van ondertekenaars en de handtekeningenlijst  zijn op  te vragen bij de griffie




